



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

សារថ្វាយព្រះពរ

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយ
សម្តេចព្រះមហាក្សត្រី នរោត្តម មុនីនាថ សីហនុ
ព្រះចៅរាជមហាក្សត្រីនៃ ក្រុងស៊ីអាយ លេចឡីវ៉ែន ជ័យ និងសុភមង្គល

បរពិភ័ត្ត សម្តេចព្រះមហាក្សត្រី ជាទីគោរពសក្តារៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត

ក្នុងឱកាសដ៏ឧត្តុង្គឧត្តម នៃព្រះរាជពិធីចម្រើនព្រះជន្មរបស់ សម្តេចព្រះមហាក្សត្រីព្រះចៅរាជមហាក្សត្រីនៃ ក្រុងស៊ីអាយ លេចឡីវ៉ែន ជ័យ និងសុភមង្គល គម្រប់ ៨៤ យាងចូល ៨៥ ព្រះវស្សា ទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំជាថ្នាក់ដឹកនាំ និងមន្ត្រីរាជការនៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ សូមព្រះបរមរាជាក្សត្រសម្តែងនូវអំណរសារមេរៀនយ៉ាងក្រៃលែង ក្នុងមនោសញ្ចេតនាសោមនស្សរីករាយជាអនេកប្បការថ្វាយ សម្តេចព្រះមហាក្សត្រីព្រះចៅរាជមហាក្សត្រីនៃ ក្រុងស៊ីអាយ លេចឡីវ៉ែន ជ័យ និងសុភមង្គល បំផុត។

ទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំ សូមព្រះបរមរាជាក្សត្រសម្តែងនូវមនោសញ្ចេតនាប្រកបដោយកត្តញ្ញតាមដ៏ជ្រាលជ្រៅ និងស្មោះស្ម័គ្រជាទីបំផុតថ្វាយ សម្តេចព្រះមហាក្សត្រី ព្រះចៅរាជមហាក្សត្រីនៃ ក្រុងស៊ីអាយ លេចឡីវ៉ែន ជ័យ និងសុភមង្គល ដែលព្រះអង្គជាព្រះនិមិត្តរូបនៃឧត្តមានុភាពស្រ្តីគ្រប់រូបក្នុងសង្គមខ្មែរ ដែលព្រះអង្គតែងយកព្រះទ័យទុកដាក់ ដោយបានលះបង់ព្រះកាយពល និងព្រះបញ្ញាញាណ បំពេញព្រះរាជកិច្ចដ៏ថ្លៃថ្លាដើម្បីប្រជារាស្ត្រ និងមាតុភូមិកម្ពុជា ទាំងក្នុងវិស័យពុទ្ធសាសនា និងអាណាចក្រសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់សង្គមជាតិ ភាពសុខដុមរនា និងសេចក្តីសុខក្សេមក្សានុរូបសម្រាប់ជាព្រះប្រជារាស្ត្រខ្មែរនៅគ្រប់ទិសទៅ។

ក្នុងទិវាដ៏មហានក្ខត្តប្បវ័ថ្លាថ្លានេះ ទូលបង្គំយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា ជាថ្នាក់ដឹកនាំ និងមន្ត្រីរាជការនៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ សូមធ្វើអភិវឌ្ឍន៍កិច្ចថ្វាយព្រះពររបស់មហាប្រសើរ និងសូមលើកហត្ថទាំងទ្រប្រណមបួងសួងដល់គុណបុណ្យព្រះរតនត្រ័យ វត្ថុសិក្ខាសិទ្ធិទាំងឡាយក្នុងលោក មានទេវតារក្សាព្រះមហាសេ្តចព្រឹត្តិ ទេវតាផ្ទៃដី ព្រះបាទមីនអភិក្រិ ព្រះមហាក្សត្រ ព្រះមហាក្សត្រីយានីខ្មែរគ្រប់ព្រះអង្គ និងដួងព្រះវិញ្ញាណក្ខន្ធ ព្រះបរមរតនៈកោដ្ឋ សូមតាមបីបាច់ថែរក្សា ព្រះព្រះសព្វសាធុការពរ សិរីសួស្តី ជ័យមង្គល បុលសុខ មហាប្រសើរថ្វាយ សម្តេចព្រះមហាក្សត្រី ព្រះចៅរាជមហាក្សត្រីនៃ ក្រុងស៊ីអាយ លេចឡីវ៉ែន ជ័យ និងសុភមង្គល ទ្រង់ប្រកបដោយព្រះពុទ្ធពរទាំងបួនប្រការគឺ អាយុ វណ្ណៈ សុខៈ ពលៈ កុំបីប្លៀងប្លាតឡើយ។

សូម សម្តេចព្រះមហាក្សត្រី ព្រះចៅរាជមហាក្សត្រីនៃ ក្រុងស៊ីអាយ លេចឡីវ៉ែន ជ័យ និងសុភមង្គល ទ្រង់ព្រះមេត្តាទទួលនូវអភិវឌ្ឍន៍កិច្ច និងព្រះសេយ្យកក្កដិស្តៈស្មោះស្ម័គ្របំផុតពីទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។
សេចក្តីគួរពុំគួរ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

ថ្ងៃពុធ ១១ ខែសីហា ឆ្នាំឧស្ស ខែសីហា ឆ្នាំជូត ទោស័ក ព.ស. ២៥៦៤
សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនៅរាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១៦ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០២០

ជ័យមន្ត្រី

ព្រី សុខា